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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  14η  

Της  15ης Ιουνίου  1999 

Ημέρα   ΤΡΙΤΗ  και ώρα   20.30'   μ.μ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΖΗΣΗΣ  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ       ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡIOΣ 

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, Αργυριάδης Νικόλαος, Βαβαλέκας 

Ιωάννης, Βέρρος Κωνσταντίνος, Βλάχος Ηλίας, Βλάχος Ιωάννης, Γεωργίου Γεώργιος, 

Γκότσης Ηλίας, Εμμανουλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος, Καδής 

Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς, Κωνσταντινίδου Ελένη, Μισυρλής Σπύρος, Μπάρκας 

Αθανάσιος, Μπόγιογλου Βάσω, Νέδος Νικόλαος, Σαουλίδης Στέλιος, Σίγκας 

Γεώργιος, Στρατουδάκης Στέλιος, Συμεωνίδης Βασίλειος,  Σωτηριάδης Δημήτριος, 

Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας. 

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1)  Νυκτοπάτης Αντώνιος.  

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ  Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ   

 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση απολογισμού τέως Κοινότητος Ελαιώνος (νυν ομωνύμου 

Δημοτικού Διαμερίσματος). 

 

ΘΕΜΑ  2ο:  Έγκριση απολογισμού τέως Κοινότητος Επταμύλων (νυν ομωνύμου 

Δημοτικού Διαμερίσματος). 

 

ΘΕΜΑ  3ο: Έγκριση απολογισμού τέως Κοινότητος Οινούσας (νυν ομωνύμου 

Δημοτικού Διαμερίσματος). 
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ΘΕΜΑ  4ο:  Έγκριση απολογισμού συνδέσμου 11ης Εδαφικής Περιφέρειας.  

 

ΘΕΜΑ  5ο: Έγκριση οφειλής και επανέκδοσης χρηματικών ενταλμάτων βραβείου 

μελέτης "Αναμόρφωση όψεων Δημαρχείου".                     

 

ΘΕΜΑ  6ο: Πρόσκληση συλλόγου Σερραίων Μονάχου.   

 

ΘΕΜΑ  7ο: Οριστικοποίηση προμήθειας (αγοράς) συλλογής Ευσταθίου Γιαταγάνα.    

 

ΘΕΜΑ  8ο: Έκδοση τοπικής κανονιστικής απόφασης "περί ρυθμίσεως θεμάτων 

καθαριότητος".                                      

 

ΘΕΜΑ  9ο: Τέλη καθαρισμού ρυπανθησομένων κοινόχρηστων χώρων. 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Εξέταση αιτήματος του Συλλόγου Δημοτικών Υπαλλήλων.  

 

ΘΕΜΑ 11ο: Αντικατάσταση μέλους από το Δ.Σ. της Κ.Α.Δ.Ε.  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Συνδιοργάνωση του 1ου Πανελλήνιου Συνεδρίου Λαϊκού Πολιτισμού.  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση προγράμματος  εκδηλώσεων "ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 1999".  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Ψήφιση προϋπολογισμού έτους 1999, της Δ.Ε.Π.Κ.Α.  

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έκτακτη οικονομική επιχορήγηση του Ν.Π. "Κ.Α.Π.Η." του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έκθεση πεπραγμένων έτους 1998 της Δημοτικής Επιχείρησης Παιδικών 

Σταθμών.  

 

ΘΕΜΑ 17ο: Ενημέρωση για αποφάσεις των Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ 18ο: Ψήφιση κανονισμού διοικήσεως της 9ης και 52ης Σχολικής Επιτροπής. 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Συγκρότηση του Δ.Σ. της 9ης και 52ης Σχολικής Επιτροπής.  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη λειτουργιών των 

υπηρεσιών του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Ρύθμιση καταβολής του αντιτίμου της αναπόσβεστης  αξίας του 

συστήματος ελεγχόμενης στάθμευσης  και έγκριση του συμφωνητικού 

λύσης της σύμβασης. 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Εξέταση αιτήματος Χρήστου Παπαγούτη, επιστροφής χρηματικού 

ποσού για αποζημίωση λόγω ρυμοτομίας οικοπεδικής έκτασης 

ιδιοκτησίας ΔΑΠ.  
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ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση απ' ευθείας εκποίησης δημοτικών εκτάσεων λόγω 

προσκυρώσεως στους:      

  

α) Ιωάννη Πασσιά 

 β) Νικόλαο Νανόπουλο 

 γ) Σταύρο και Κων/νο Κατιρτζόγλου  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση συμψηφισμού της αξίας προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

με την αξία οικοπεδικών τμημάτων ιδιοκτησίας Αριστείδη Κορέα.  

 

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση μελετών  των έργων: 

  

 α) Απακάνθωση ερεισμάτων λόφου Κουλά.  

 β) Επισκευή δαπέδου προπονητηρίου.  

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση δαπάνης τεχνικών έργων:          

  

 α) Αγροτική Οδοποϊία τέως Κοινότητας Οινούσας. 

 β) Προμήθεια μπετόν για την τέως Κοινότητα Οινούσας. 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση μελέτης εφαρμογής του έργου: "Αποκατάσταση του 

υφισταμένου χώρου διάθεσης απορριμμάτων του Δήμου Σερρών" και 

σύνταξης Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα Εργασιών. 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση του 2ου Α.Π. του έργου: "Κατασκευή ποτίστρας βόρεια του 

οικισμού Ξηροτόπου (Λαϊλιάς)". 

 

ΘΕΜΑ 29ο: Μετατόπιση και τοποθέτηση Φ.Σ. σε στύλους της Δ.Ε.Η.  

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση παραλαβής των μελετών: 

  

 α) Ακουστική μελέτη αίθουσας κινηματοθεάτρου ΑΣΤΕΡΙΑ 

 β) Ηχομόνωση βοηθητικών χώρων κινηματογράφου ΑΣΤΕΡΙΑ. 

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση Π.Π.Ο.Π. των έργων:  

 

 α) Οδοποιία 

 β) Κατασκευή οδού Σιδηροκάστρου. 

 

ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας των έργων:  

 

 α) Διαμόρφωση πλατείας Σαράντα Μαρτύρων. 

 β) Κατασκευή-Συντήρηση πεζοδρόμου στην κοιλάδα Αγ. Αναργύρων. 

 γ) Κατασκευή πεζοδρομίων και πλακοστρώσεις Δήμου Σερρών. 

 δ) Κατασκευή δρόμων - ασφαλτοστρώσεις. 
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ΘΕΜΑ 33ο: Συγκρότηση Επιτροπής  Αξιολόγησης  της Πολεοδομικής Μελέτης  της 

Πολεοδομικής Ενότητας Αλημπέκιοϊ.  

 

ΘΕΜΑ 34ο: Παράταση προθεσμίας  του έργου: "Κατασκευή έργων υποδομής χώρου 

μετεγκατάστασης αθιγγάνων περιοχής Σερρών". 

 

ΘΕΜΑ 35ο: Χαρακτηρισμός χώρου παιδικής χαράς  και υπογείου χώρου 

στάθμευσης στο Ο.Π. 181 πόλης Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 36ο: Αποπληρωμή οφειλής  έργων Οδοποϊίας Οινούσας. 

 

ΘΕΜΑ 37ο: Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας καταστημάτων Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ 38ο: Καταβολή οικονομικού βοηθήματος σε άπορο και άστεγο δημότη. 

 

   

   

14η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ  Ι Α Σ Η   1999 

 

 

  

 κ. Πρόεδρος: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ο κ. Δήμαρχος απουσιάζει απόψε, 

είναι στην Αθήνα, στην συνέλευση της ΚΕΔΚΕ. 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση απολογισμού τέως Κοινότητος Ελαιώνος (νυν ομωνύμου 

Δημοτικού Διαμερίσματος). 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  2ο:  Έγκριση απολογισμού τέως Κοινότητος Επταμύλων (νυν ομωνύμου 

Δημοτικού Διαμερίσματος). 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  3ο: Έγκριση απολογισμού τέως Κοινότητος Οινούσας (νυν ομωνύμου 

Δημοτικού Διαμερίσματος). 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  4ο:  Έγκριση απολογισμού συνδέσμου 11ης Εδαφικής Περιφέρειας.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Έγκριση οφειλής και επανέκδοσης χρηματικών ενταλμάτων βραβείου 

μελέτης "Αναμόρφωση όψεων Δημαρχείου".                     

 

  

κ. Πρόεδρος:  Υπάρχει μια παλιά οφειλή για απονομή βραβείων στις μελέτες: 

«Αναμόρφωση όψεων Δημαρχείου», Α’ και Β’ βραβείο, από 1 εκ. δρχ. Πρόκειται για 

εντάλματα που είναι  κομμένα από το 1997, τα επανεκδίδουμε και για το έτος 1999.  

Τα οφείλουμε στα γραφεία «Καρυώτου Μαρία-Χατζηδημητρίου Ειρήνη-Σιάρκου 

Θεολόγη».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Πρόσκληση συλλόγου Σερραίων Μονάχου.   

 

 

 κ. Πρόεδρος: Υπάρχει πρόσκληση του Συλλόγου Σερραίων του Μονάχου, στις 

εορταστικές εκδηλώσεις για την επέτειο της απελευθέρωσης των Σερρών, για το 

Σάββατο και την Κυριακή 19 και 20 Ιουνίου. Προτείνεται να τις παρακολουθήσει ο κ. 

Δήμαρχος Ζήσης Μητλιάγκας και ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Γεωργίου Γεώργιος.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  7ο: Οριστικοποίηση προμήθειας (αγοράς) συλλογής Ευσταθίου Γιαταγάνα.    

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Η συλλογή που παίρνουμε για το Μουσείο Φυσικής Ιστορίας, 

είναι ύψους 10.000.000 δρχ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 Τα θέματα 8ο και 9ο, συζητούνται μαζί. 
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ΘΕΜΑ  8ο: Έκδοση τοπικής κανονιστικής απόφασης "περί ρυθμίσεως θεμάτων 

καθαριότητος".                                      

 

ΘΕΜΑ  9ο: Τέλη καθαρισμού ρυπανθησομένων κοινόχρηστων χώρων. 

 

 

 κ. Γκότσης: Θα ήθελα να ρωτήσω αν υπάρχει κανένας σχεδιασμός στο μυαλό 

σας, για να γίνεται αποκομιδή απορριμμάτων, το βράδυ; Όπως γίνεται στις μεγάλες 

πόλεις Θεσ/νίκη και Αθήνα, προς αποφυγή προβλημάτων; 

 κ. Καδής (Αντιδήμαρχος Καθ/τας): Θα κάνουμε δυο ενέργειες, αλλά 

περιμένουμε να έρθουν τα αυτοκίνητα που παραγγείλαμε, για να αρχίσουμε μέσα στην 

πόλη. Υπάρχει περίπτωση να μαζεύουμε 2.30’ μ.μ. και μπορεί και το βράδυ μετά τις 

10.00’ μ.μ., που είναι στην σκέψη μας να γίνει κάτι. Αλλά περιμένουμε να έρθουν και 

οι κάδοι για να το προχωρήσουμε.  

 κ. Πρόεδρος: Να προσδιορίσω και να καταστήσω σαφές, ότι στα 2 (δύο) 

προηγούμενα θέματα, για να μην έχουμε αντιδράσεις, ότι δεν εννοούμε την πολιτική 

διαφήμιση.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Εξέταση αιτήματος του Συλλόγου Δημοτικών Υπαλλήλων.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Αφορά την δαπάνη εκδρομής και ειδών ατομικής προστασίας 

έτους 1998, που για διαφόρους λόγους μέχρι και σήμερα δεν κατέστη δυνατόν να 

αποδοθεί, να αποδοθεί στους εργαζόμενους που το δικαιούνται σε χρήμα, μόνο για τον 

φετινό χρόνο. Αυτό γίνεται κατόπιν αιτήματος του συλλόγου τους.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 11ο: Αντικατάσταση μέλους από το Δ.Σ. της Κ.Α.Δ.Ε.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Παραιτήθηκε ένα μέλος του Δ.Σ. της ΚΑΔΕ ο κ. 

Παπαευαγγέλου, Πρόεδρος του Επιμελητηρίου και αντικαθίσταται από τον κ. 

Χατζηλάρη. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Συνδιοργάνωση του 1ου Πανελλήνιου Συνεδρίου Λαϊκού Πολιτισμού.  
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 κ. Πρόεδρος: Θα γίνει τον Οκτώβριο του 1999, με πρόταση της αρμόδιας 

επιτροπής και κόστος 53.000.000 δρχ.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση προγράμματος  εκδηλώσεων "ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ 1999".  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Ψήφιση προϋπολογισμού έτους 1999, της Δ.Ε.Π.Κ.Α.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Έρχεται τώρα, γιατί ο προϋπολογισμός που είχε κατατεθεί το 

Φθινόπωρο του 1998, για κάποιους τυπικούς λόγους, δεν εγκρίθηκε από την 

Περιφέρεια. Και επανέρχεται διορθωμένος.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έκτακτη οικονομική επιχορήγηση του Ν.Π. "Κ.Α.Π.Η." του Δήμου. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Η επιχορήγηση είναι ύψους 30.000.00 δρχ.  

 κα Ζαπάρα: Πότε έκλεισε οικονομικά το ΚΑΠΗ;  

 κ. Συμεωνίδης Δημ.: Το 1998. Ζητήθηκαν 24 εκ. δρχ. Εγκρίθηκαν τα 23 εκ. 

δρχ. και δόθηκαν μόνο 15 εκ. δρχ. Το 1997, ζητήθηκαν 20 εκ. δρχ. και δόθηκαν 18 εκ. 

δρχ. Δηλαδή απ’ ότι ζητούσαν κάθε χρόνο παίρνανε λιγότερα, με αποτέλεσμα να 

έχουμε 6,5 εκ. δρχ. χρέη, από το 1993 και 1994. Και βάλαμε αυτό το μεγάλο ποσό, για 

να μπορέσουμε να καλύψουμε και το χρέος που έχουμε, γιατί σας πληροφορώ κύριοι, 

ότι γίναμε ρεζίλι στην αγορά. 

 κ. Γκότσης: Κύριοι συνάδελφοι, αν διαβάσετε εκεί  τις δαπάνες που έχει το 

ΚΑΠΗ, έχει μερικά πράγματα που είναι τραβηγμένα. Π.χ. για τηλέφωνο: 

προϋπολογίζεται 80.000 δρχ. και έρχεται 500.000 δρχ. το τηλέφωνο. Είναι κάποια 

πράγματα που νομίζω ότι δεν πρέπει να γίνονται ασύστολα και ασύδοτα. Για δείτε λίγο 

τις δαπάνες!  

 κ. Συμεωνίδης Δημ.: Αυτά όλα, αφορούν χρήσεις παλιές. Και προσπαθούμε να 

τα νοικοκυρέψουμε, για να μπορέσουμε να βάλουμε μια τάξη.  

 κα Κωνσταντινίδου:   Συμφωνώ με τον κ. Γκότση, ότι υπάρχουν κάποιες 

δαπάνες  που είναι τραβηγμένες. Σίγουρα, είναι δαπάνες, οι οποίες έγιναν. Αλλά  

τουλάχιστον  από  τώρα  και  στο  εξής,  να  γίνεται κάποιος έλεγχος, γιατί είναι κάποια  
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ποσά, τα οποία δεν συμφωνούν τουλάχιστον με τον πρ/σμό. Π.χ. για είδη καθαρισμού 

ζητήθηκαν 90.000 δρχ. και ξοδεύτηκαν  1 εκ. δρχ.  

 κ. Πρόεδρος:  Όσο θα δικαιολογήσω την κα Κωνσταντινίδου, η οποία είναι 

καινούργια Δημοτική Σύμβουλος και ενδεχόμενα εντυπωσιάζεται από κάποια μεγέθη 

αυτού του απολογισμού, δεν νομίζω αγαπητέ συνάδελφε, που συμμετείχατε στην 

οικονομική διαχείριση και αυτού του Νομικού Προσώπου την προηγούμενη τετραετία, 

και ουσιαστικά, αυτά τα μεγέθη που είναι γραμμένα εδώ, είναι για χρήση μέχρι 31-12-

1998, σήμερα να κάνετε κριτική στην παρούσα διοίκηση του ΚΑΠΗ, γι’ αυτό το 

πράγμα. Ο κ. Συμεωνίδης Δημ. ήταν σαφής. Και τους ίδιους τους εντυπωσίασε το 

μέγεθος το υψηλό και  έχουν σκοπό να περιορίσουν τις δαπάνες.  

 κ. Γκότσης: Εμείς λέμε να περιοριστούν αυτά τα πράγματα. 

 κ. Συμεωνίδης Δημ.: Αυτό θα προσπαθήσουμε να κάνουμε.  

 κ. Σίγκας: Ήδη η παρούσα διοίκηση, καταβάλει μεγάλη προσπάθεια, να τα 

περιορίσει αυτά. Και δεν είναι μόνο αυτά, είναι και ο Τύπος. Εφημερίδες, που 

ζητούσαν πολύ περισσότερα απ’ όσα είχαν υπολογίσει. Σε όλα, πρέπει να μπει κάποια 

τάξη.  

 κ. Τερζόπουλος: Σίγουρα, το  πνεύμα πρέπει να είναι σ’ αυτή την κατεύθυνση. 

Όμως στο εάν γίνονται σπατάλες, ευθύνη νομίζω έχουν όλοι. Και της συμπολίτευσης 

και της Αντιπολίτευσης. Γι’ αυτό έχει συγκροτηθεί η Επιτροπή Προέγκρισης 

Προμηθειών, όπου πράγματα τα οποία πρέπει να εξετάζονται πόσο χρήσιμα είναι  και 

πρέπει να παραγγελθούν, να μπαίνουν στην λογική αυτή. Όμως κι εμείς πρέπει να 

είμαστε φειδωλοί. Σήμερα όμως, γι’ αυτούς τους ανθρώπους του ΚΑΠΗ, δεν πρέπει να 

τα λέμε αυτά. Νομίζω, ότι αυτούς τους ανθρώπους, πρέπει να τους δούμε και κάπως 

διαφορετικά. Δεν λέω να τους βάλουμε πολυτελέστατα πράγματα, αλλά αν θέλουν να 

πιουν έναν καφέ, ή να κάνουν ένα τηλεφώνημα, να μην το συζητάμε. Σίγουρα όμως και 

εμείς παίρνουμε ευθύνη, όχι μόνο για το ΚΑΠΗ, αλλά για όλες τις Δημοτικές  

Επιχειρήσεις. Και στον πρ/σμό του Δήμου, θα πρέπει να είμαστε φειδωλοί. Δηλαδή, αν 

είναι να κάνουμε οικονομία 1, 2 εκ. δρχ., μπορούμε να τα κάνουμε από άλλου είδους 

δαπάνες.  

 κα Ζαπάρα: Στον πρ/σμό του ΚΑΠΗ το 1998, είχαν περάσει 3 εκ. δρχ. για το 

πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ», που σημαίνει ότι αυτά τα 3 εκ. δρχ., έπρεπε να 

αποδοθούν από το ΚΑΠΗ και αποδόθηκαν σα είδη καθ/τας, γιατί υπήρχε κάποιο 

πρόβλημα. Πιθανόν, γι’ αυτό να είναι γραμμένο το κονδύλιο αυτό στην καθ/τα. Δεν 

νομίζω ότι έγιναν σπατάλες. Υπάρχει πρ/σμός 3 εκ. δρχ.  που κατατέθηκε στον 

λογαριασμό του ΚΑΠΗ και έπρεπε να εμφανιστεί σαν είδη καθ/τας. Αυτά για 

ενημέρωση.  

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί ο κ. Αναστασιάδης. 

 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έκθεση πεπραγμένων έτους 1998 της Δημοτικής Επιχείρησης Παιδικών 

Σταθμών.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 17ο: Ενημέρωση για αποφάσεις των Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Ψήφιση κανονισμού διοικήσεως της 9ης και 52ης Σχολικής Επιτροπής. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Συγκρότηση του Δ.Σ. της 9ης και 52ης Σχολικής Επιτροπής.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση προμηθειών και δαπανών για κάλυψη λειτουργιών των 

υπηρεσιών του Δήμου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Ρύθμιση καταβολής του αντιτίμου της αναπόσβεστης  αξίας του 

συστήματος ελεγχόμενης στάθμευσης  και έγκριση του συμφωνητικού 

λύσης της σύμβασης. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται  για την καταβολή της Α’ δόσης, τώρα το καλοκαίρι 

του 1999,   και μαζί με αυτήν θα γίνει και η μεταβίβαση της νομής, κατοχής και 

κυριότητας του συστήματος στον Δήμο. 

 κ. Βλάχος Ι.: Εμείς  δεν  συμφωνούμε. Δεν θεωρούμε ότι είναι οφειλές. Θα 

πληρώσουμε 33 εκ. δρχ. αυτά τα μηχανάκια;  

 κ. Γκότσης:  Το θέμα, το είδαμε τότε. Εγώ θέλω να πω για το αντίτιμο. Το 

ποσό που θα καταβάλλεται για εισιτήρια, είναι 150 ή 200 δραχμές.  

 κ. Πρόεδρος: Όχι, δεν το προτείνει η Δημοτική Αρχή αυτό το πράγμα.  

 κ. Στρατουδάκης: Δεν προτείνουμε τέτοιο πράγμα. Το τελευταίο σκέλος της 

εισήγησης, δεν λαμβάνεται υπόψη. Για 250 δρχ. δεν λαμβάνεται υπόψη, ούτε 

παίρνουμε απόφαση.  

 κ. Πρόεδρος:  Η απόφαση και η πρόθεση της Δημ. Αρχής, είναι να  μείνει το 

ίδιο τιμολόγιο.  
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 - Εγκρίνεται. Μειοψηφούν οι κ. κ. : Μπάρκας, Αναστασιάδης, Βλάχος Ι., 

Ζαπάρα, Βλάχος Ηλίας, Σωτηριάδης και Συμεωνίδης Βασίλειος.  

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Εξέταση αιτήματος Χρήστου Παπαγούτη, επιστροφής χρηματικού 

ποσού για αποζημίωση λόγω ρυμοτομίας οικοπεδικής έκτασης 

ιδιοκτησίας ΔΑΠ.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Η Νομική Υπηρεσία του Δήμου, προτείνει να λάβει η υπόθεση 

την δικαστική οδό. Και αν τα δικαστήρια κρίνουν ότι πρέπει να επιστραφεί αυτό το 

ποσό,  να επιστραφεί. Διαφορετικά, δεν θα καταβληθεί. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση απ' ευθείας εκποίησης δημοτικών εκτάσεων λόγω 

προσκυρώσεως στους:      

  

α) Ιωάννη Πασσιά 

 β) Νικόλαο Νανόπουλο 

 γ) Σταύρο και Κων/νο Κατιρτζόγλου  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση συμψηφισμού της αξίας προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

με την αξία οικοπεδικών τμημάτων ιδιοκτησίας Αριστείδη Κορέα.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση μελετών  των έργων: 

  

 α) Απακάνθωση ερεισμάτων λόφου Κουλά.  

 β) Επισκευή δαπέδου προπονητηρίου.  

 

 

 κ. Βλάχος Ι.:  Κύριε Πρόεδρε, για εξηγήστε μας για το Β’ σκέλος. Ποιο δάπεδο 

είναι αυτό; 

 κ. Πρόεδρος: Για το Κλειστό Γυμναστήριο της Ομόνοιας.  

 κ. Βλάχος Ι.: Γίνεται ανακατασκευή;   

 κ. Πρόεδρος: Όχι ανακατασκευή, πρόκειται για συντήρηση. Θα το γυαλίσουμε.  

 

10 



 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση δαπάνης τεχνικών έργων:          

  

 α) Αγροτική Οδοποϊία τέως Κοινότητας Οινούσας. 

 β) Προμήθεια μπετόν για την τέως Κοινότητα Οινούσας. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Έγκριση μελέτης εφαρμογής του έργου: "Αποκατάσταση του 

υφισταμένου χώρου διάθεσης απορριμμάτων του Δήμου Σερρών" και 

σύνταξης Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα Εργασιών. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση του 2ου Α.Π. του έργου: "Κατασκευή ποτίστρας βόρεια του 

οικισμού Ξηροτόπου (Λαϊλιάς)". 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 29ο: Μετατόπιση και τοποθέτηση Φ.Σ. σε στύλους της Δ.Ε.Η.  

 

 

 κ. Αναστασιάδης: Που γίνονται αυτά κ. Πρόεδρε;  

 κ. Πρόεδρος: Στην οδό Κασομούλη, τοποθέτηση επτά (7) Φ.Σ. και μετατόπιση  

δύο (2) στύλων στην οδό Νικομηδείας.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση παραλαβής των μελετών: 

  

 α) Ακουστική μελέτη αίθουσας κινηματοθεάτρου ΑΣΤΕΡΙΑ 

 β) Ηχομόνωση βοηθητικών χώρων κινηματογράφου ΑΣΤΕΡΙΑ. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση Π.Π.Ο.Π. των έργων:  

 

 α) Οδοποιία 

 β) Κατασκευή οδού Σιδηροκάστρου. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

 

ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας των έργων:  

 

 α) Διαμόρφωση πλατείας Σαράντα Μαρτύρων. 

 β) Κατασκευή-Συντήρηση πεζοδρόμου στην κοιλάδα Αγ. Αναργύρων. 

 γ) Κατασκευή πεζοδρομίων και πλακοστρώσεις Δήμου Σερρών. 

 δ) Κατασκευή δρόμων - ασφαλτοστρώσεις. 

 

  

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 33ο: Συγκρότηση Επιτροπής  Αξιολόγησης  της Πολεοδομικής Μελέτης  της 

Πολεοδομικής Ενότητας Αλημπέκιοϊ.  

 

   

 κ. Πρόεδρος: Είναι πενταμελής επιτροπή. Θα είναι εκπρόσωπος του Τεχνικού 

Επιμελητηρίου – Παράρτημα Σερρών, που έχουν ήδη ορίσει, έναν (1) τεχνικό της 

ΤΥΔΚ Σερρών, και τρεις (3) Δημοτικούς Συμβούλους. Προτείνονται οι κ.κ.:  Βέρρος 

(σαν τεχνικός), ο κ. Γεωργίου και ο κ. Αναστασιάδης. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 34ο: Παράταση προθεσμίας  του έργου: "Κατασκευή έργων υποδομής χώρου 

μετεγκατάστασης αθιγγάνων περιοχής Σερρών". 

 

κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για το γνωστό χώρο και τις γνωστές αντιδράσεις. 

Τυπικά εισάγεται το θέμα στο Δ.Σ., για να δοθεί γραφειοκρατικά η παράταση στην 

εργολαβία που υπάρχει εγκατεστημένη στον συγκεκριμένο χώρο, μέχρι 30-6-1999.  

 κ. Αγγελίδης: Επειδή δεν υπάρχει διάλυση της εργολαβίας, τυπικά δίνεται μια 

παράταση.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 35ο: Χαρακτηρισμός χώρου παιδικής χαράς  και υπογείου χώρου 

στάθμευσης στο Ο.Π. 181 πόλης Σερρών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για το πολύγωνο του κτιρίου του Διοικητηρίου, 

μεταξύ των οδών Π. Μελά και 29ης Ιουνίου. 

 κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Πρόεδρε, με συγχωρείται. Μόνο εκείνον τον χώρο αφορά; 

Εδώ το σχέδιο είναι και νομίζω ότι πρέπει να το δούμε για όλο τον ελεύθερο χώρο εκεί 

πίσω από τη Νομαρχία. Να κάνουμε προσπάθειες να το συμπεριλάβουμε όλο. Η τότε 

Νομαρχιακή Αυτ/ση, το είχε δει με θετικό μάτι, βέβαια είναι θέμα του Νομαρχιακού 

Ταμείου. Αν γκρεμίσουν εκεί πίσω τα παραρτήματα του Μηχανολογικού και της 

ΤΥΔΚ και κάποιες αποθήκες, θα είναι εφικτό. 

 κ. Πρόεδρος: Να μην μιλάμε για γκρεμίσματα ιδιοκτησίας αλλονών. Για δικές 

μας καλώς, αλλά οι ιδιοκτησίες άλλων υπηρεσιών … 

 κ. Βλάχος Ι.: Να κάνουμε ένα υπόγειο πάρκινγκ, σε τόσο μικρό χώρο που θα 

παίρνει 40 αυτοκίνητα, είναι κρίμα.  

 κ. Αγγελίδης:  Εμείς χαρακτηρίζουμε αυτή την στιγμή, τον χώρο. Δεν 

μπορούμε εμείς τώρα να κατασκευάσουμε εκεί πάρκινγκ! Είναι χώρος της Νομαρχίας. 

Η Νομαρχιακή Αυτ/ση αν θέλει θα το κατασκευάσει.  

 κα Κωνσταντινίδου: Εγώ έχω να πω, ότι εκείνος ο χώρος πίσω από τη 

Νομαρχία, είναι πάρα πολύ μικρός. Δηλαδή, θα καταστρέψουμε ένα χώρο τόσων τετρ. 

μέτρων, χωρίς να προβλέψουμε τι θα γίνει στον υπέργειο χώρο! Είναι μια σύνθετη 

μελέτη. Δεν είναι τόσο απλή για να γίνει μόνο ένα υπόγειο πάρκινγκ! Αυτό το υπόγειο 

πάρκινγκ που θα γίνει σήμερα, μπορεί να συνδεθεί ενδεχόμενα αύριο και με ένα 

υπόγειο πάρκινγκ της Νομαρχίας, αφού γίνει όμως και μια μελέτη για τον υπέργειο 

χώρο. Δεν μπορούμε να προχωρήσουμε στον υπόγειο χώρο, χωρίς να σκεφτούμε τι θα 

κάνουμε με τον υπέργειο.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 36ο: Αποπληρωμή οφειλής  έργων Οδοποϊίας Οινούσας. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 37ο: Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας καταστημάτων Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 38ο: Καταβολή οικονομικού βοηθήματος σε άπορο και άστεγο δημότη. 
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 κ. Γκότσης: Εδώ διαφωνώ.  Δεν ξέρω αν διαβάσατε το όνομα του κυρίου, δεν 

θέλω να το αναφέρω. Θεωρώ, ότι ο κύριος αυτός, δεν έχει καμιά ανάγκη από τα 

χρήματα του Δήμου. Υπάρχουν στην Σερραϊκή κοινωνία άτομα, με πολύ περισσότερη 

ανάγκη, με πέντε παιδία, με τρία παιδιά, ή με δυο παιδιά. Έρχονται εδώ στην 

Δημαρχεία και ζητάνε δουλειά, για να ταίσουν όχι μόνο τον εαυτό τους, αλλά και τα 

παιδιά τους. Και δίνουμε ενίσχυση σε ένα άτομο, που δεν έχει καμία ανάγκη απ’ αυτά 

τα λεφτά. Κι’ αυτό φαίνεται, γιατί καθημερινά βρίσκεται έξω με τα ουϊσκάκια του 

κ.λ.π. Είμαι αντίθετος και κάθετος.  

 κ. Πρόεδρος: Σε κάποια θέματα, ας επιδείξει το Δ.Σ. κάποια ευαισθησία. Είναι 

καταγραμμένα μέσα στον φάκελο όλα.  

 κ. Γκότσης: Είναι πρόκληση κ. Πρόεδρε, αυτό το πράγμα.  

 κα Ζαπάρα: Δεν ξέρω για ποιο λόγο ζητάει ο άνθρωπος, την οικονομική 

βοήθεια.  Πρέπει να τεκμηριώσετε, για ποιο λόγο δίνετε τα χρήματα. Υπάρχει 

δέσμευση και δεν πληρώνονται αυτά τα χρήματα, έτσι απλά.  

 κ. Σίγκας: Φοβάμαι μήπως γίνει σύνηθες γεγονός και έρχονται εδώ και ζητάνε 

βοήθεια. Και δεύτερον, το όνομα το είδαμε, αλλά δεν γνωρίζουμε ποιο άτομο είναι. Κι 

αν είναι όπως τα λέει ο κ. Γκότσης και όντως δεν έχει ανάγκη, πως θα του δώσουμε 

βοήθεια;  

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Βαβαλέκα, έχετε υπόψη σας αυτή την περίτπωση; 

 κ. Βαβαλέκας: Όχι.  

 κ. Τερζόπουλος: Επειδή τυχαίνει να τον γνωρίζουν κι άλλοι συνάδελφοι εδώ 

μέσα,  και γνωρίζω κάποια πράγματα από τότε που ήμουν στο Νοσοκομείο, πέρα από 

το ποιόν του, στο οποίο αναφέρεστε κ. Γκότση  πιθανόν, είναι και άρρωστος ο 

άνθρωπος. Όμως ας μην τα παίρνουμε τόσο σκληρά τα πράγματα στη ζωή. 

 κ. Πρόεδρος: Δεν θα γίνει εδώ στο Δ.Σ. σύγκριση, αν ένας, ή δεύτερος, ή 

τρίτος, ή χιλιοστός συνδημότης μας έχει τις οποιεσδήποτε οικονομικές ανάγκες. Τώρα 

τι ζητάτε; Στο φάκελο είναι καταγεγραμμένα τα ονόματα. Σ’ αυτό το τραπέζι μην 

ζητάτε  να σχολιάσουμε δημόσια, από λόγους ανθρώπινης ευαισθησίας, τις ανάγκες 

κάποιου ανθρώπου στην πόλη μας.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, θεωρώ ότι είναι πρόκληση για όλο το Δ.Σ. και την 

Δημοτική Αρχή. Δηλαδή, πιστεύω ότι ένα τέτοιο ατόπημα  όταν θα μαθευτεί έξω, θα 

είναι και εις βάρος της Δ.Α., αλλά και όλου του Δ.Σ. Όλοι τον ξέρουμε και απορώ, 

γιατί αυτός ο άνθρωπος ζήτησε να πάρει αυτά τα λεφτά. Δηλαδή, ειλικρινά, ντρέπομαι 

που είμαι σ’ αυτό το τραπέζι.  

 κ. Κουρουζίδης: Πρόεδρε, το θέμα δεν είναι αν θα πάρει σήμερα το Δ.Σ. 

απόφαση για ένα άτομο. Είναι, ότι αν εμείς συνεχίσουμε να παίρνουμε για καθαρά 

ατομικές περιπτώσεις κάθε φορά που θα έρχονται στο Δ.Σ. αποφάσεις γι’ αυτές τις 

κοινωνικές παροχές. Νομίζω, ότι θα πρέπει να είναι σημείο γενικότερης συμπεριφοράς 

η αντιμετώπιση τέτοιων περιπτώσεων, διότι δεν είναι ούτε μοναδική, ούτε η τελευταία. 

Αυτό που είπε ο συνάδελφος ο κ. Σίγκας, νομίζω ότι είναι πραγματικότητα. Θα μας 

βάλει σε ένα τέτοιο μπελά, σαν Δ.Σ. και δεν ξέρω αν θα έχουμε το δικαίωμα αύριο-

μεθαύριο να αρνηθούμε και σε οποιαδήποτε  άλλη περίπτωση πολύ χειρότερης μορφής 

απ’ αυτήν και να κληθούμε να πάρουμε, αρνητική ή θετική απόφαση.  

 κ. Αναστασιάδης:  Είναι λογικό μια πόλη να βοηθά τους συμπολίτες της. Και 

αυτός είναι Σερραίος. Παρακαλώ, να τον βοηθήσουμε.  
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 κα Ζαπάρα: Διάφοροι δημότες κύριοι συνάδελφοι, είναι πάρα πολλοί. Και για 

όσους είναι πολλά χρόνια εδώ, τους ξέρουν έναν-έναν. Όμως θέλω να θυμίσω το εξής: 

δώσαμε πολλές φορές σε μεμονωμένα άτομα ενίσχυση; Αυτό ας μας προβληματίσει. 

Συνηθίζει ο Δήμος τους συγκεκριμένους άπορους δημότες να τους βοηθάει, είτε μέσα 

από τις Υπηρεσίες του, ή με είδη πρώτης ανάγκης. Εγώ δεν λέω αν πρέπει ή δεν πρέπει 

να πάρει ο συγκεκριμένος βοήθεια. Ο τρόπος βοήθειας μεμονωμένων ανθρώπων, 

πιθανόν να ανοίξει «τους ασκούς του Αιόλου». Και να έχουμε παρόμοια αιτήματα, σε 

συχνά χρονικά διαστήματα. Μήπως πρέπει να μας προβληματίσει αυτός ο τρόπος;  

 κ. Πρόεδρος: Λοιπόν, για να μην παίρνει μεγαλύτερη έκταση το θέμα, μαζί με 

το πρόγραμμα κοινωνικής πολιτικής, θα αντιμετωπιστούν  και τα προβλήματα του 

συγκεκριμένου συμπολίτη. Η καταβολή του ποσού που συζητάμε τώρα, αφορά οφειλές 

του σε συγκεκριμένα ιδρύματα νοσηλευτικά.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 
 

 

 

627 / 1999 Έγκριση  απολογισμού τέως  Κοινότητας Ελαιώνα (νυν ομωνύμου 

δημοτικού διαμερίσματος). 
 

628 / 1999 Ομοίως της τέως Κοινότητας Επταμύλων.  
 

 

629 / 1999 Ομοίως της τέως Κοινότητας  Οινούσας.        

 

630 / 1999 Ομοίως του Συνδέσμου 11ης Εδαφικής Περιφέρειας.  

 

631 / 1999 Έγκριση οφειλής και επανέκδοσης χρηματικών ενταλμάτων βραβείου 

μελέτης "Αναμόρφωση όψεων Δημαρχείου". 

 

632 / 1999 Έγκριση μετάβασης αντιπροσωπείας στο Μόναχο ύστερα από 

πρόσκληση του Συλλόγου Σερραίων Μονάχου.  
 

633 / 1999 Οριστικοποίηση προμήθειας συλλογής Ευσταθίου Γιαταγάνα.  

 

634 / 1999 Έκδοση  τοπικής κανονιστικής απόφασης "περί ρυθμίσεως θεμάτων 

καθαριότητας".           

 

635 / 1999 Καθορισμός τελών ρυπανθησομένων κοινοχρήστων χώρων.  

 
 

636 / 1999 Έγκριση χορήγησης της αξίας ειδών ατομικής προστασίας εργαζομένων 

σε χρήμα.              
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637 / 1999 Αντικατάσταση μέλους από το Δ/κό Συμβούλιο της Κ.Α.Δ.Ε. 

(Χατζηλάρης Χρ.).                    

 

638 / 1999 Έγκριση συνδιοργάνωσης του 1ου Πανελλήνιου Συνεδρίου Λαϊκού 

Πολιτισμού.                 

 

639 / 1999 Έγκριση προγράμματος εκδηλώσεων "ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ '99".  

 
 

640 / 1999 Ψήφιση προϋπολογισμού έτους 1999 της Δ.Ε.Π.Κ.Α.  

 

650 / 1999 Έγκριση έκτακτης οικονομικής επιχορήγησης του Ν.Π. "Κ.Α.Π.Η." 

Δήμου Σερρών.            

 

651 / 1999 Έκθεση πεπραγμένων Δ.Ε.Π.Σ. 1998.  

 

652 / 1999 Ενημέρωση Δ.Σ. επί αποφάσεων Δ.Ε. "ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.".    

 

653 / 1999 Ομοίως της Δ.Ε.Π.Κ.Α.   

 

654 / 1999 Ψήφιση του κανονισμού Διοίκησης και Διαχείρισης του Ν.Π. "9η Σ. Ε. 

1ου ΤΕΛ - ΤΕΣ,  1ου ΤΕΕ, 3ου ΤΕΕ και 6ου Ενιαίου Λυκείου". 

 

655 / 1999 Ομοίως της "52ης Σ.Ε. 2ου ΤΕΛ,  7ου Ενιαίου Λυκείου και 2ου ΤΕΕ".  

 

656 / 1999 Συγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου Ν.Π. "9η Σ.Ε. 1ου ΤΕΛ-ΤΕΣ, 1ου ΤΕΕ, 

3ου ΤΕΕ, 6ου Ενιαίου Λυκείου". 

 

657 / 1999 Ομοίως Δ/κού Συμβουλίου Ν.Π. "52η Σχολική Επιτροπή 2ου ΤΕΛ, 7ου 

Ενιαίου Λυκείου και 2ου ΤΕΕ". 

 

658 / 1999 Έγκριση προμήθειας κλιματιστικού μηχανήματος.  
 

659 / 1999 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας της Δημοτικής 

Συμβούλου κας Εμμανουηλίδου Καίτης. 
 

660 / 1999 Ομοίως του υπαλλήλου του Δήμου κ. Δασκαλόπουλου Πέτρου.  

 

661 / 1999 Ψήφιση πίστωσης για καταβολή συνδρομής μας στον ΔΙΑΡΚΗ 

ΚΩΔΙΚΑ ΝΟΜΟΘΕΣΙΑΣ και έγκριση δαπάνης τελών κυκλοφορίας 

μηχ/των του Δήμου. 
 

662 / 1999 Έγκριση προμήθειας προγράμματος ηλεκτρονικού υπολογιστή για την 

εκπόνηση αρχιτεκτονικών μελετών. 

 

663 / 1999 Έγκριση δαπάνης αγοράς Νομικών βιβλίων.  
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664 / 1999 Έγκριση δαπάνης καθαρισμού του ανοικτού θεάτρου στο κεντρικό 

πάρκο.                       
 

665 / 1999 Ρύθμιση καταβολής του αντιτίμου της αναπόσβεστης αξίας του 

συστήματος ελεγχόμενης στάθμευσης και έγκριση του συμφωνητικού 

λύσης της σύμβασης.  

 

666 / 1999 Εξέταση αιτήματος του κ. Χρήστου Παπαγούτη επιστροφής  χρηματικού 

ποσού για αποζημίωση, λόγω ρυμοτομίας οικοπεδικής  έκτασης 

ιδιοκτησίας Δ.Α.Π.  (Παραπομπή στα δικαστήρια). 
 

667 / 1999 Έγκριση απ' ευθείας εκποίησης δημοτικής έκτασης στους κ.κ. 

Κατιρτζόγλου Σταύρο και Κων/νο. 
 

668 / 1999 Ομοίως στον κ. Νουνόπουλο Νικόλαο.  
 

669 / 1999 Ομοίως στον κ. Πασσιά Ιωάννη.  
 

670 / 1999 Έγκριση συμψηφισμού της αξίας προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

με την αξία οικοπεδικών τμημάτων ιδιοκτησίας Αριστείδη Κορέα. 

 

671 / 1999 Έγκριση μελέτης του έργου: "Απακάνθωση ερεισμάτων λόφου Κουλά".  

 

672 / 1999 Ομοίως του έργου: "Επισκευή δαπέδου προπονητηρίου".  

 

673 / 1999 Έγκριση δαπάνης του τεχνικού έργου: "Αγροτική Οδοποιία" Κοινότητας 

Οινούσας.           
 

674 / 1999 Ομοίως του έργου: "Προμήθεια μπετόν" κοινότητας Οινούσας.  
 

675 / 1999 Ομοίως του έργου: "Μικροεπεκτάσεις ύδρευσης" κοινότητας Οινούσας.    
 

676 / 1999 Έγκριση μελέτης εφαρμογής του έργου: "Αποκατάσταση του 

υφισταμένου χώρου διάθεσης απορριμμάτων του Δήμου Σερρών και 

σύνταξης Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα". 
 

677 / 1999 Έγκριση του 2ου Α.Π. του έργου: "Κατασκευή ποτίστρας βόρεια του 

οικισμού Ξηροτόπου (Λαϊλιάς)".  

 

678 / 1999 Τοποθέτηση τριών (3) Φ.Σ. σε στύλους στην οδό Κοσομούλη.  

 
 

679 / 1999 Μετατόπιση στύλων στην οδό Νικομηδείας.  
 

680 / 1999 Έγκριση παραλαβής της μελέτης: "Ακουστική μελέτη αίθουσας 

Κινηματοθεάτρου ΑΣΤΕΡΙΑ".      
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681 / 1999 Ομοίως της μελέτης: "Ηχομόνωση βοηθητικών χώρων Κινηματογράφου 

ΑΣΤΕΡΙΑ".                             

 

682 / 1999 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

"Οδοποιία".  
 

683 / 1999 Ομοίως του έργου: "Κατασκευή οδού Σιδηροκάστρου".  
 

684 / 1999 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: "Διαμόρφωση πλατείας 

Σαράντα Μαρτύρων".              
 

685 / 1999 Ομοίως του έργου: "Κατασκευή-συντήρηση πεζοδρόμου στην κοιλάδα 

Αγ. Αναργύρων".             
 

686 / 1999 Ομοίως του έργου: "Κατασκευή πεζοδρομίων και πλακοστρώσεις 

Δήμου Σερρών".             
 

687 / 1999 Ομοίως του έργου: "Κατασκευή δρόμων - ασφαλτοστρώσεις".  
 

688 / 1999 Συγκρότηση επιτροπής αξιολόγησης της Πολεοδομικής μελέτης της  

Πολεοδομικής ενότητας Αλημμπέκιοϊ. 
 

689 / 1999 Παράταση προθεσμίας του έργου: "Κατασκευή έργων υποδομής χώρου 

μετεγκατάστασης αθιγγάνων περιοχής Σερρών". 
 

690 / 1999 Χαρακτηρισμός χώρου παιδικής χαράς και υπογείου χώρου στάθμευσης 

στο Ο.Π. 181 πόλης Σερρών. 
 

691 / 1999 Έγκριση  αποπληρωμής οφειλής έργων οδοποιίας Οινούσας.  

 

692 / 1999 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του κατ/τος 

"Πρατήριο γάλακτος και ειδών Ζαχαροπλαστικής του κ. Τσουλούφα 

Νικολάου. 

 

693 / 1999 Ομοίως στο ΚΑΦΕ-ΜΠΟΥΓΑΤΣΑΔΙΚΟ της κας Κοντού Ελισάβετ.                             
 

694 / 1999 Ομοίως στο Πρατήριο Γάλακτος και Ειδών Ζαχαροπλαστικής  της κας 

Κιοσέ Παναγιώτας.          
 

695 / 1999 Ομοίως στο ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ του κ. Ντικμπασάνη Κων/νου.  
 

696 / 1999 Ομοίως στο ΚΥΛΙΚΕΙΟ του κ. Λιονάκη Εμμανουήλ.  
 

697 / 1999 Ομοίως στο ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ του κ. Τσικιλή Αθανασίου.  

 

698 / 1999 Ομοίως στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Κάσδαλη Σπύρου.  
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699 / 1999 Ομοίως στο ΚΑΦΕ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ του κ. Βισώκαλη Στέργιου.  
 

700 / 1999 Ομοίως στο ΚΑΦΕ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ του κ. Χριστοφορίδη Εμμανουήλ.                             

 

701 / 1999 Ομοίως άδειας λειτουργίας Μ.Ο. στο ΚΑΦΕ-ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ του 

κ. Ελεμέ Σταύρου.                

 

702 / 1999 Ομοίως Μ.Ο. στο ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ του κ. Χριστοφορίδη Κυριάκου.  

 

703 / 1999 Ομοίως Μ.Ο. στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ.. Ζαχαρία Δημητρίου.  

 

704 / 1999 Έγκριση χορήγησης άδειας λειτουργίας Πτηνοτροφείου στην κα 

Πανηγυροπούλου Γαρουφαλλιά.  
 

705 / 1999 Έγκριση παράτασης ωραρίου λειτουργίας  Μ.Ο. στο κατάστημα ΚΑΦΕ-

ΜΠΑΡ του κ. Γκιουζέλη Στ.  
 

706 / 1999 Ομοίως στο κατάστημα ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Ακριτίδη Νικολάου και 

ΣΙΑ Ο.Ε.                   
 

707 / 1999 Ομοίως στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Κοσμαρέλη Αλέξανδρου και ΣΙΑ 

Ο.Ε.                            
 

708 / 1999 Επαναπροσδιορισμός αριθμού καθισμάτων για το ΚΑΦΕΝΕΙΟ-

ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ του κ. Στυλιούδη Βασ. 

 

709 / 1999 Έγκριση χορήγησης χρηματικού βοηθήματος σε άστεγο δημότη.  

 

709α/ 1999 Έγκριση  απολογισμού του Δήμου έτους 1998.   

 

 
 

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                

 

 

 

 

 

   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                               ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ       
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 Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κωνσταντίνος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γεωργίου Γεώργιος 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καδής Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μισυρλής Σπύρος 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Μπόγιογλου Βάσω 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Σαουλίδης Στέλιος 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στέλιος 

 

Συμεωνίδης Βασίλειος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 

 


